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Raadadviescommissie Welzijn 
(14589\.....) 

 

 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : dinsdag 31 januari 2012 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : de heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  

    (raadslid GBN), mevrouw M.J. van de Logt (burgercommissielid GBN),  

  de heer F.C.M. van het Hoofd (raadslid CDA), mevrouw P.M. Scheffers –  

  van Vuuren (burgercommissielid CDA), de heer C.F. van Wendel de Joode    

  (raadslid VVD), de heer J.A. Kapelle (burgercommissielid VVD), de heer 

  G.J. van Weelden (raadslid SGP), de heer J.H. Vink (burgercommissielid  

  SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer J. Stern (burgercom- 

  missielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer drs. E.J. van  

  Tellingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G. Steenbergen  

  (raadsgriffier), de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder) en de heer J.C. 

  Koedam (wethouder). 

 

Afwezig m.k. : de heer H.J. Verseijl (raadslid CDA), de heer M. den Besten  

    (burgercommissielid LB) en de heer B. Koolhaas (plaatsvervangend  

    burgercommissielid LB). 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er is bericht van 

verhindering ontvangen van de heer Den Besten (LB), de heer Koolhaas (LB) en 

de heer Verseijl (CDA). De laatste wordt vervangen door de heer Van het Hoofd 

(CDA). Ook gaat de presentatie die gepland staat voor vanavond door 

miscommunicatie niet door. 

 

2. Spreekrecht burgers 

 In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Besluitenlijst van de vergadering van 6 december 2011 (inclusief Lijst 

toezeggingen) 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 

5.1 Lijst ingekomen stukken 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Welzijn als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
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5.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 Wethouder Koedam meldt dat er volledige overeenstemming is bereikt met de 

voetbalverenigingen over het convenant alcohol en jeugd dat binnenkort door 

betrokken partijen getekend gaat worden. Er zal nu overleg worden opgestart om 

dit convenant ook voor te leggen aan andere verenigingen die zich in een 

vergelijkbare positie bevinden. 

 

Wethouder Verwoert doet een aantal mededelingen: 

- de winteropvang voor daklozen binnen de gemeente Neerijnen wordt 

verzorgd door de collega’s uit Tiel; 

- stand van zaken m.b.t. de Regionale Infrastructuur Werk (RIW); er is nu 

een concreet bespreekstuk gereed m.b.t. dit onderwerp; er is een 

informatieavond gehouden voor raadsleden op 14 december 2011; het 

onderwerp komt terug in de thema-avond op 23 mei 2012 en hij gaat 

overleggen om een voortgangsrapportage in te brengen in de raadcyclus 

van maart 2012; 

- bij LANDER is een forse reorganisatie gaande, het plan tijd voor prioriteit 

wordt ten uitvoer gebracht; 

- transitie AWBZ naar WMO wordt regionaal opgepakt; overlegplatform 

voor in het leven geroepen waarin naast de gemeenten ook de 

zorgaanbieders zitting hebben; er is een traject tot cultuurverandering 

ingezet, waarbij vooral aandacht geschonken wordt aan het feit dat de 

gemeente opdrachtgever is en de zorgaanbieders opdrachtnemers; dit gaat 

gelijktijdig gepaard met een opgelegde efficiencykorting tot 5%; 

- sluiting Peuterspeelzalen; hij geeft een korte terugblik en het betreft de 

peuterspeelzalen van Ophemert, Opijnen en Haaften. Varik heeft een 

zelfstandige stichting en valt er niet onder. Verlies is al opgelopen tot       

€ 130.000,=. Oorzaak is het teruglopende aanbod van kinderen bij de 

peuterspeelzalen. Verder geeft hij uitleg over de al genomen en nog te 

ondernemen acties en meldt dat getracht zal worden om in de volgende 

raadcyclus een concreet voorstel voor te leggen, waarbij niet gegarandeerd 

kan worden dat de oplossing die gevonden wordt binnen die € 23.000,= 

blijft dat Neerijnen nu jaarlijks kwijt is aan subsidie; 

- ontwikkelingen Bibliotheek Rivierenland; de ingekomen brief in 

december 2011 is aan uw raad- en commissieleden Welzijn doorgezonden; 

het is een jammerlijke ontwikkeling, het gaat over personen en daarom 

wenst hij hier nu niet verder op in te gaan, maar het college volgt deze 

ontwikkelingen kritisch. 

 

De heer Beukers (LB) vraagt de wethouder of hij een specificatie kan ontvangen 

over het verlies van die € 130.000,= op die peuterspeelzalen. 

Toezegging wethouder Verwoert: hij zal voor het verliesbedrag van € 130.000,= 

een specificatie meenemen in de op te stellen Memo voor de volgende raadcyclus. 

 

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) meldt de raadsgriffier dat haar fractie in de 

werkgroep RIS, de heer Klerk vervangt door de heer Veeken. 
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6. Stukken ter advisering 

6.1 Voorstel tot vaststelling van de Cultuurnota 2012-2015 (2012-01-13395) 

 De heer M. Brouwer (ambtenaar team SZGW) geeft een korte toelichting op de 

ter advisering voorliggende Cultuurnota 2012-2015 gemeente Neerijnen. 

 

De heer Van Wendel de Joode (VVD) vindt het een goed en evenwichtig stuk. 

Hij vindt het jammer dat de financiële paragraaf vooruitgeschoven wordt naar de 

voorjaarsnota, hetgeen zijn fractie betreurt. Hierdoor wenst zijn fractie het als 

bespreekstuk op te voeren bij de definitieve raadsagenda. 

Mevrouw Van de Logt (GBN) zegt het ook een goed en duidelijk stuk te vinden 

en wat haar betreft kan het als hamerstuk worden geagendeerd. 

De heer Van het Hoofd (CDA) is blij met het vernieuwende stuk, waarvoor best 

extra geld vrij gemaakt mag worden. Hij is blij met de terugkeer van de 

mogelijkheid voor financiële ondersteuning van muziekles op scholen. Hij heeft in 

het stuk wel aandacht voor de dorpshuizen gemist. 

De heer Van Weelden (SGP) zegt het een goed stuk te vinden m.b.t. wat er in is 

opgenomen over de basisscholen. Over andere zaken die er ook in voor komen is 

hij minder blij. Ook zegt hij dat, ter financiële onderbouwing van het stuk, (soms) 

best een grotere eigen bijdrage van deelnemers gevraagd mag worden waardoor er 

minder gesubsidieerd hoeft te worden door de gemeente. Voor zijn fractie is het 

ook een bespreekstuk. 

De heer Stern (PvdA) vindt het een prettig leesbaar stuk. Het straalt positivisme 

uit en spreekt aan, mede omdat er medewerking gezocht gaat worden bij burgers en 

verenigingen voor het ten uitvoer brengen ervan. Ook hij betreurt het veel gelezen 

te hebben over de kulturhusen en weinig over de dorpshuizen. Voor hem mag het 

ook een hamerstuk zijn. 

De heer Beukers (LB) zegt het een loffelijk stuk te vinden. Met inzet van beperkte 

middelen is het goed en netjes uitgewerkt. 

De heer Van Tellingen (VT) noemt het een aardig stuk. Hij is voorstander van 

gepaste bescheidenheid, vooral in een voorwoord door de wethouder. Hij staat 

open voor een vraag om extra middelen voor dit opgestelde beleid. 

Wethouder Koedam is blij met de positieve reacties. Hij probeert inderdaad de 

subsidies minimaal in stand te houden en daarnaast later bij de raad terug te komen 

voor extra middelen. Van een passieve stellingname uit het verleden naar een 

versnelling in het ten uitvoer brengen van nieuwe initiatieven van beleid. De 

dorpshuizen worden wel genoemd in het stuk, pagina 12, maar geeft toe dat er een 

zwaarder accent ligt op de kulturhusen. Het is echter helemaal niet de bedoeling 

om de dorpshuizen hierdoor te ontzien. 

 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

6.2 Voorstel tot het verlenen van goedkeuring aan de Begroting 2012 van Stichting 

Fluvium (2012-01-14339) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

6.3 Voorstel tot instemming met de herbenoeming van bestuursleden van Stichting 

Fluvium (2012-01-13077) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
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6.4 Voorstel tot vaststelling van de Verordening tot wijziging van de verordening 

leerlingenvervoer Neerijnen (2012-01-14482) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7. Rondvraag 

 Mevrouw Scheffers – van Vuuren (CDA) vraagt de wethouder naar de 

bevindingen met de vuurwerkbus rond de jaarwisseling.  

Wethouder Verwoert antwoordt dat de inzet van de vuurwerkbus een zeer 

positieve bijdrage heeft geleverd aan een rustigere jaarwisseling met minder 

calamiteiten. 

 

De heer Kapelle (VVD) vraagt de wethouder naar de stand van zaken m.b.t. de 

tennisvereniging Ophemert.  

Wethouder Koedam zegt dat er achter de schermen veel overleg is met de 

tennisvereniging en dat hij binnenkort met een voorstel naar de raad kan komen. 

Hij wenst zich op voorhand niet vast te prikken aan een termijn. 

 

De heer Van Tellingen (VT) merkt op dat hij benieuwd is naar de rol van de raad 

van toezicht bij de regionale bibliotheek. Temeer omdat zij wel tot schorsing en 

ontslag van de directrice overgaan, maar vervolgens daarvan de consequenties bij 

de gemeenten neerleggen. Dit is pertinent onjuist en hij vindt dan ook dat een raad 

van toezicht zelf die consequenties dient te nemen. 

Wethouder Verwoert is blij met de opmerking, maar zegt dat de benoeming van 

een raad van toezicht voortvloeit uit het feit dat er gekozen is voor de juridische 

vorm van een stichting. Inderdaad zijn de financiële consequenties voor de 

gemeenten, maar de bestuurders praten op de achtergrond wel mee in dit proces. 

 

8. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 20.40 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn 

d.d. 6 maart 2012 

 

De raadsgriffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen   C. Nijhoff 


